
                                                  Z Á P I S 

z kulatého stolu MAS Rozvoj Tanvaldska, konaného dne 31.10.2012  v Jiřetíně pod 

Bukovou – vila Schowanek od 17.00 hodin 
 
 
Přítomni:   Dle prezenční listiny 

 
 
Program jednání 
1. Diskuse k námětům došlým v rámci ankety „Pomozte změnit místo, kde žijete“ 
 
 
  Diskusní kulatý stůl zahájil předseda MAS Ing. J. Kucin. 
 
Manažerka T. Šolcová seznámila přítomné s průběhem ankety. Trvala dva měsíce (srpen, 
září), kdy bylo možné náměty vhazovat do schránek umístěných v jednotlivých obcích. 
Náměty bylo možné podávat rovněž prostřednictvím webových stránek MASRT a tato 
možnost trvá doposud. Do doby konání tohoto kulatého stolu se sešlo více než 270 přání. 
Třetina byla podána prostřednictvím schránek v obcích, dvě třetiny elektronicky a některá 
byla převzata z již dříve předložených projektových záměrů. 
 
Ze všech přání bylo vyřazeno 21 takových, které byly zcela nevhodné, nebo byly mimo 
možnosti řešení v rámci MAS. Ostatní náměty byly rozděleny do 6 oblastí:  

- Občanská vybavenost a zájmová činnost,  
- Obnova a rozvoj obcí,  
- Kulturní dědictví venkova,  
- Cestovní ruch,  
- Podnikání,  
- Vzdělávání a výchova.  

 
Předseda Ing. J. Kucin seznámil přítomné s jednotlivými náměty v každé oblasti včetně těch 
zcela nevhodných. Po vzájemné shodě bylo v rámci diskuse vyřazeno dalších cca patnáct 
námětů, které byly megalomanské, nebo již probíhá či proběhla jejich realizace. Naopak bylo 
doplněno cca pět námětů dle požadavků přítomných. 
 
 Ing. J. Kucin upozornil, že prostřednictvím webu je možné náměty posílat stále. Dále 
informoval o předpokládaném dalším průběhu přípravy strategie a možné realizaci projektů v 
plánovacím období 2014-2020, resp. o krocích, které budou realizovány v r. 2013. 
 
Diskusní kulatý stůl byl ukončen v 17.55 hodin. 
 
            
Zapsala: Ing. Blanka Patrová 
 


